
Lokalråd Fladså – Midt i Naturen 

 

 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 13 juni. 2023 kl. 19,00 

 

Mogenstrup Menighedshus. 

 
Deltagere: Christian, Per, Gert, Varnny, Jørgen, Susanne, Anne 

 

Afbud: Karen, Ib 

 

Gæster: Ingen 

 

Dagsorden. 

 

1. Godkendelse af sidste referat/ændringer af Dagsorden. Referat godkendt efter ret-

telse af dato. 

 

2. Formanden: Siden sidst: Varnny har fået adgang til ”konto-kig”. Husk der er gadetea-

ter ved Fladsåhallen på torsdag. Forretningsordenen er rettet til. Jørgen og Susanne har 

deltaget i kursus for lokalrådsmedlemmer, og orienterer om de forskellige måder, man kan 

arbejde på i lokalrådede. 

 

3. Kassereren: Konti gennemgås, og stemmer. 

 

4. Foredrag: Leif Davidsen kommer 05.10.23. Jørgen laver billetter, der sælges til 100 kr. 

stykket. Vi regner med at kunne være 100 personer i Menighedshuset, Gert undersøger 

om det stemmer.  Vi annoncerer om foredraget på info-skærme, hjemmesider og i kirke-

bladet. Jørgen og Per laver annoncen til kirkebladet. 

 

5. Børneteater: Intet nyt. 

 

6. Oplæg til navnekonkurrence- (Mogenstrup og omegn?): Der er kommet et forslag til 

navn på vores område: ”Fladsålandet”. Der er enighed om, at det er et godt navn, som 

ikke forfordeler nogen gene i området. Per undersøger, om vi kan få det navn på Næstved 

kommunes hjemmeside. 

 

7. Fælles Motionsdag på Trolderuten: Per køber gymnastikposer med troldelogo til bør-

nene. 

 

8. Venner af Europa: Jørgen orienterer, og anbefaler, at lokalrådet støtter arbejdet. Vi 

enes om at støtte. Det koster 300 kr. om året. 

 

9. Mødedatoer for efteråret: 14.08.23, 19.09.23, 31.10.23, 08.12.23. 

 

10. Eventuelt:  

• Der er budgetseminar 24+25.08.23, det sættes på dagsorden til næste møde, hvor 

vi kan lave kommentarer til budgetforslaget. 

• Christian har meldt sig til on-line møde ”hvad er vigtigt for din forening”. 
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• Peter Ågaard har fået tilkendegivelse fra Næstved kommune om brug af området 

ved genbrugspladsen. Skov og naturstyrelsen er nu også ansøgt, da det er fred-

skov. 

• Der er kommet en henvendelse fra Sonja Lemming vedr. forholdet for gående ved 

mindestøtten ved kilden. Hun fremsætter ønske om en bro, så vandløb kan passe-

res. Varnny har svaret, at det er privat ejet, så lokalrådet har ikke mulighed for at 

påvirke området.  

• Christian og Per har deltaget i en tur, hvor Helmer Jacobsen fra Fladså Lokalarkiv 

fortalte om sit liv i området. 

 

 

 

 


